

**聯合書院運動設施
星期日開放予書院師生校友使用**

由 2010 年 9 月 12 日起，聯合書院將繼續於授課期內之星期日開放運動設施予書院教職員、學生及書院校友會會員，亦歡迎教職員及校友家屬使用。各項設施不設收費，並以先到先得形式提供。除網球場外，其他設施均毋須預約。
[請出示職員證、學生證或書院校友會會員證。]

聯合書院體育部運動設施:

(地點: 聯合書院張祝珊師生康樂大樓一樓)

- ◇ 張煊昌體育館
- ◇ 健身室
- ◇ 乒乓球室
- ◇ 網球場(地點: 聯合路與士林路交界)

授課期內之星期日開放時間 (2010 年 9 月至 2011 年 4 月):

月/年份	星期日開放日期				
9/2010	12	19	26		
10/2010	3	10	17	24	31
11/2010	7	14	21	28	
1/2011	16	30			
2/2011	13	20	27		
3/2011	6	13	20	27	
4/2011	3	10	17		

(開放時間: 2:15 pm - 9:00 pm)

下列日子不設開放:

- (1) 公眾假期 (2) 註冊及考試組留用的星期日:

查詢電話: 26097539 (聯合書院體育部)

**United College Sports Facilities Open on Sundays
for College Staff, Students and Alumni**

Effective from 12 September 2010, the United College Sports Facilities will resume its term-time opening hours on Sundays for College members including Staff, Students and Alumni who have joined the United College Alumni Association. Family members of Staff and Alumni are also welcome. The facilities will be provided free-of-charge on a first-come-first-served basis. No advance booking is necessary except for the tennis courts.
[Please show your identity card as Staff, Student or Member of United College Alumni Association.]

Facilities Available at United College Physical Education Unit:

(Venue: 1/F, Cheung Chuk Shan Amenities Building, United College)

- ◇ Thomas Cheung Gymnasium
- ◇ Physical Fitness Room
- ◇ Table Tennis Room
- ◇ Tennis Courts (Venue: Junction of United Road & Residence Road)

Opening Hours on Sundays (Sep 2010- Apr 2011):

Month/Year	Open on the following Sundays				
9/2010	12	19	26		
10/2010	3	10	17	24	31
11/2010	7	14	21	28	
1/2011	16	30			
2/2011	13	20	27		
3/2011	6	13	20	27	
4/2011	3	10	17		

(Opening Hours : 2:15 pm - 9:00 pm)

Close on: (1) Public Holidays (2) Sundays reserved by Registration & Examinations Section
Enquiry Tel: 26097539 (UC PE Unit)